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VIDEO: Dolinková podala demisi, kterou zdůvodnila
ztrátou podpory Ficovy vlády na prosazování svých
cílů ve zdravotnictví, včetně očkovacích choutek
smrtonosnými mRNA injekcemi. Kritizovala i
zmocněnce vlády pro prověření procesu řízení a
managementu pandemie Kotlára, který podle ní šíří
dezinformace a nevědecká fakta

infovojna.bz/article/video-dolinkova-podala-demisiu-ktoru-zdovodnila-stratou-podpory-ficovej-vlady

"Bez silné podpory vlády a koalice, bez podpory premiéra, bez
podpory ministra financí bohužel nedokážete měnit věci v takovém
resortu jako zdravotnictví," vysvětlila své rozhodnutí Zuzana
Dolinková (Hlas-SD) s tím, že včera schválený balíček šetřících
opatření by se podle jejího názoru neměl dotknout resortu
zdravotnictví.
Ministryně zdravotnictví Zuzana Dolinková (Hlas-SD) podává demisi.
Prezidentovi SR Petru Pellegrinimu ji plánuje předat v krátké době.
Dolinková necítí podporu pro prosazování svých cílů a opatření ke
zlepšení zdravotnictví. Informovala o tom na páteční tiskové
konferenci. Kritizovala mimo jiné i schválení konsolidačních opatření
v parlamentu.

"Při současném nastavení a schválení konsolidačního balíčku
já jako ministryně neumím garantovat, že naše zdravotnictví jde
správným směrem. Tedy takovým směrem, který jsme si vytyčili
v programovém prohlášení vlády. Považuji konsolidaci
veřejných financí za nepřijatelnou a neakceptovatelnou pro
slovenské zdravotnictví," řekla.

Konsolidace se podle jejích slov neměla dotknout resortu
zdravotnictví. Dolinková tvrdí, že opakovaně upozorňovala, že v
případě schválení návrhu hrozí výpovědi zdravotníků.

https://www.infovojna.bz/article/video-dolinkova-podala-demisiu-ktoru-zdovodnila-stratou-podpory-ficovej-vlady
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"Deklarovala jsem to na našich společných setkáních strany
Hlas-SD, mluvila jsem is ministrem financí Ladislavem
Kamenickým (Směr-SD) o tom, že v případě, že se sáhne na
zdravotnictví, tak může být ohrožena zdravotní péče,"
konstatovala.

Zdravotnictví podle šéfky resortu nebylo premiérským tématem.
"Bez silné podpory vlády a koalice, bez podpory premiéra, bez
podpory ministra financí bohužel nedokážete měnit věci v
takovém resortu jako zdravotnictví," podotkla. Deklarovala, že
neodchází pro žádnou kauzu. "Fakt, že nedošlo z mé strany k
žádnému odbornému, profesnímu ani manažerskému selhání,
svědčí i to, že s opozičním návrhem na mé odvolání, který byl
ve čtvrtek (3. 10.) přesunut na další říjnovou schůzi jednání
Národní rady SR, vláda vyslovila nesouhlas a považuje ho za
neopodstatněný a neopodstatněný,“ upozornila.

Dolinková také zkritizovala postoj zmocněnce vlády pro prověření
procesu řízení a managementu zdrojů během pandemie COVID-19
Petra Kotlára. Vyčítala mu šíření mnoha dezinformací. Mrzí ji, že
jeho slova nacházejí na úrovni vládní koalice podporu. Myslela si, že
společně s Kotlářem budou prošetřovat přešlapy v managementu
pandemie, ale nestalo se tak. "S nevědeckými fakty se bojovat
nedá," podotkla.

Odmítla i tvrzení o ztrácení a "rozjíždění" peněz v systému.
Zkritizovala také bývalé vedení resortu zdravotnictví. Ministerstvo
podle jejích slov probrala v katastrofálním stavu. Upozornila na to, že
problémy, které řešila, způsobily její předchůdci, kteří jsou v
současnosti v opozici. Vyčítala jim mimo jiné hospodaření a
management během pandemie onemocnění COVID-19, neřešení
zadlužování nemocnic, zpoždění při projektech z plánu obnovy i
optimalizaci sítě nemocnic.
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Ministryně tvrdí, že v resortu zdravotnictví se snažila několik věcí
zlepšit. "Malými dílky, malými kroky, děláme vše pro to,
abychom zlepšovali slovenské zdravotnictví," uvedla. Myslí si, že
během jejího mandátu se podařilo zefektivnění schvalování nových
léků, navýšit počet studentů medicíny i otevření nových ambulancí z
financí z plánu obnovy i dohnat zpoždění při více projektech z plánu
obnovy.

Více ve videu:

Vláda chce v rámci konsolidace veřejných financí ušetřit 259 milionů
eur ve zdravotnictví. Platy zdravotníků v nemocnicích i ambulancích
porostou pomaleji, jen o tři procenta. Lékaři hovoří o
nepromyšlených krocích.

Platy lékařů se měly příští rok navýšit o 9,66 procenta. Vláda
navrhla, aby se nově zvýšily jen o tři.

\"Hlasování a zrychlené legislativní řízení při konsolidačním
balíčku, které odignorovalo upozornění lékařů a sester, je
podrazem vůči zdravotníkům a pacientům,\" prohlásil minulý
týden předseda LOZ Peter Visolajský .

Postup v parlamentu ho zároveň přesvědčil o tom, že avizované
mimořádné jednání vlády ke zdravotnictví bylo jen kouřovou clonou,
a ne reálnou snahou o řešení. \"Odkazujeme vládě SR, že v
momentě schválení zákona začínáme se sběrem výpovědí
lékařů z pracovního poměru,\" oznámil předseda LOZ.

Ministerstvo zdravotnictví v reakci na vyjádření odborářů uvedlo, že
připravilo komplexní analytický materiál s řešeními na zastabilizování
situace ve formě ozdravných opatření. „A to v kontextu s
avizovanými konsolidačními opatřeními, jakož i plněním
programového prohlášení vlády. Ten bude předložen k jednání
vlády SR,“ přiblížili z komunikačního oddělení resortu.

https://spravy.pravda.sk/domace/clanok/725274-visolajsky-ak-sa-konsolidacny-balicek-schvali-zacneme-zbierat-vypovede-lekarov/
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Odboráři však už před tím uvedli, že Dolinková ztratila jejich důvěru .
Minulý týden se odehrálo setkání šéfa lékařských odborářů Petra
Visolajského v centrále Hlasu s předsedou Matúšem Šutajem
Eštokem a jeho místopředsedou Richardem Rašim. Visolajský tvrdí,
že šéfy jednotlivých koaličních stran požádali o setkání začátkem
září. K předsedovi Hlasu se dostali až poté, co začali sbírat výpovědi
z přesčasů. Dolinková na schůzce chyběla, ačkoli tehdy ještě
šéfovala zdravotnictví a je i místopředsedkyní Hlasu.

Ministryně Dolinkové se nedávno překvapivě zastal autor
poslední zdravotnické reformy, která se na Slovensku odehrála
před 20 lety - bývalý ministr zdravodnictví SR Rudolf Zajac,
který seděl v 1. Dzurindově vládě:

Jeho reforma se podepsala pod privatizaci ziskových segmentů
zdravotní péče a nastavila podmínky nerovnoměrné distribuce
prostředků v systému.

„Dogmatickou deetatizací způsobila privatizaci lukrativních
složek, tedy dialýz, laboratoří, patologií, zobrazovací
diagnostiky, lékáren, vybraných ambulancí, vytvořila
samostatná kardiologická a onkologická centra, záchrannou
zdravotní službu, kterým zagarantovala nadprůměrné výnosy.
Takovýmto způsobem prakticky znemožnila dosahovat
vyrovnaného hospodaření například velkým nemocnicím, ve
kterých zůstaly ekonomicky méně výnosné oblasti,“ prohlásil
nedávno bývalý státní tajemník ministerstva zdravotnictví MUDr.
Peter Stachura, který je v současnosti poslancem za KDH.

Podstatou celé reformy zdravotnictví bylo šest zákonů. Zdravotní
pojištění se rozčlenilo na veřejné zdravotní pojištění a individuální
zdravotní pojištění (to se dosud nezrealizovalo), určila se sazba za
pojištěnce státu na čtyři procenta průměrné měsíční mzdy, čímž se
měla eliminovat selekce pojištěnců na základě příjmu, zabránit

https://www.postoj.sk/162879/verim-ze-sa-vo-funkcii-ministerky-udrzi-hovori-boris-susko
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selekci na základě zdravotního stavu nově vytvořená pravidla
přerozdělení pojistného na základě rizikovosti jednotlivých skupin
pojištěnců.

Zdravotní pojišťovny se staly akciovými společnostmi, čímž se pro
ně zavedla tvrdá rozpočtová omezení, na druhé straně jim bylo
umožněno vytvářet zisk. Zároveň se vytvořil Úřad pro dohled nad
zdravotní péčí. Nové zákony umožnily také transformaci
zdravotnických zařízení a zrušily povinné členství zdravotnických
pracovníků v příslušných komorách.

Více v článku ZDE .

Předseda vlády SR Robert Fico (Směr-SSD) dne 20. září 2024 na
tiskové konferenci otevřeně kritizoval ministryni zdravotnictví SR
Zuzanu Dolinkovou (Hlas-SD) . Poukázal na to, že v roce 2010, kdy
byl předseda vlády, byl objem zdrojů ve slovenském zdravotnictví
čtyři miliardy eur av současnosti je to 8,5 miliardy eur. Dolinková
musí přijít podle premiéra s ozdravnými opatřeními a věnovat se
dohodě se zdravotníky od rána do večera, jinak bude muset z funkce
odejít.

Resort zdravotnictví pod vedením Zuzany Dolinkové ve stejný den
oznámil, že umožní, aby se Slováci mohli od 1. října očkovat proti
covidu dalším typům injekce od Pfizeru . "Ministerstvo
zdravotnictví během následujících týdnů zajistí formou
distribuční společnosti do očkovacích center adaptované
vakcíny Comirnaty JN.1 proti onemocnění COVID-19 od
společnosti Pfizer/BioNTech. Vakcína Comirnaty JN.1 je určena
k očkování pro všechny věkové kategorie," ozřejmil resort.

Fico dal údajně za úkol vyřešit ministerčin konec předsedovi Hlasu
Matúši Šutaji Eštokovi a prezidentu Petru Pellegrinimu. Právě
Pellegrini Dolinkovou v minulosti zavolal do Hlasu a udělal z ní
místopředsedkyni. 

https://www.trend.sk/trend-archiv/reforma-rudolfa-zajaca-oslavuje-dvadsat-rokov-vela-odvtedy-nezmenilo
https://www.infovojna.bz/article/video-ministerka-dolinkova-musi-prist-podla-premiera-fica-s-ozdravnymi-opatreniami-a-venovat-sa-dohode-so-zdravotnikmi-od-rana-do-vecera-inak-bude-musiet-z-funkcie-odist
https://www.infovojna.bz/article/dolinkovej-rezort-zdravotnictva-umozni-aby-sa-slovaci-mohli-od-1-oktobra-ockovat-proti-covidu-dalsim-typom-injekcie-od-pfizeru
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Ministryně zdravotnictví měla v polovině září původně letět do New
Yorku na Valné shromáždění OSN spolu s prezidentem – bývalým
předsedou Hlasu – as ministrem školství Tomášem Druckerem, který
v poslední Ficově vládě vedl resort zdravotnictví. 

Dolinková nakonec svou cestu odřekla a po Ficově kritice ohlásila
přípravu opatření na zlepšení zdravotnictví, která měla minulý týden
ve středu představit na vládě. Po jednání řekla, že si nemyslí, že by
měla jednat s SNS o výhradách vůči své osobě. Podle ní by měli
jednat lídři mezi sebou. Rovněž ani s premiérem neřešila jeho
výhrady vůči jejímu vedení resortu.

Zmocněnec vlády k prošetření managementu pandemie MUDr. Peter
Kotlár (nom. SNS) ve středu 2. října 2024 na tiskové konferenci
avizoval, že vládě doporučí zastavení očkování mRNA vakcínami do
prokázání jejich bezpečnosti a účinnosti a odmítnutí aktualizovaných
mezinárodních zdravotních předpisů a pandemické smlouvy.

Podle Kotláře byl virus SARS-CoV-2 vytvořen uměle a jeho přenos
se uskutečnil z Číny během olympijských her. mRNA vakcíny jsou
podle něj biologickou zbraní a navrhuje zastavit jejich používání, až
do prokázání jejich účinnosti a bezpečnosti.

Více v článku a videu ZDE .

 

Fatální až smrtelné dopady anticovidových injekcí

Přední český výzkumník rekombinantních vakcín Prof. RNDr.
Jaroslav Turánek, DSc. loni varoval před tím, že plazmidy ve
vakcínách mohou kontaminovat naši DNA. Očkování proti Covid-19
zároveň přirovnal k eutanazii.

Více v článku a videu ZDE .

Viz také 1. část dokumentární série investigativního portálu inFAKTA
pod názvem "Obchod se strachem" , která v souvislosti s
covidismem odhaluje nejen to, jaké informace mainstreamová média

https://www.infovojna.bz/article/video-splnomocnenec-vlady-na-presetrenie-manazovania-pandemie-peter-kotlar-predlozil-sokujucu-spravu-a-smrtiacich-dopadoch-pichania-mrna-vakcin-ktore-oznacil-za-biologicku-zbran
https://www.infovojna.bz/article/video-plazmidy-ve-vakcinach-mohou-kontaminovat-nasi-dna-ockovani-se-da-prirovnat-k-eutanazii-upozornuje-farmakolog-imunolog-a-vakcinolog-profesor-turanek
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zveřejňovat během plandemie nechtěla, nechtějí a proč, ale
obnažuje i osoby a lobbistické struktury, které na ní profitovali.

Více ve videu ZDE .

 

Americký nukleárny a preventívny kardiológ Dr. Richard M. Fleming
opakovane požiadal Slovensko, aby vyzvalo USA vyšetriť, obviniť a
stíhať osoby zodpovedné za financovanie a vývoj biologických
zbraní akým je SARS-CoV-2. S Dr. Flemingom sa v prípade zvolenia
Donalda Trumpa za prezidenta USA počíta ako s novým ministrom
zdravotníctva Spojených štátov. Najnovšie video s Dr. Flemingom
zverejnil na svojej stredajšej tlačovej besede splnomocnenec vlády
na prešetrenie manažovania pandémie MUDr. Peter Kotlár.

 
Zdroj: topky.sk / YouTube / InfoVojna
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